
                                                                                                                             PROJEKT 

 

UCHWAŁA Nr    …………../2012 

RADY MIEJSKIEJ TOMASZOWA MAZOWIECKIEGO 

Z DNIA …………………. 

 
 
w sprawie powołania i ustalenia składu osobowego doraźnej Komisji ds. internetu socjalnego 
Rady Miejskiej Tomaszowa Mazowieckiego 

  
 

Na podstawie art. 21 ust.1 ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym (tj. Dz. U. 
z 2011r. Nr 142, poz.1591; z 2002r. Nr 23, poz. 220, Nr 62, poz. 558, Nr 113, poz. 984, Nr 153, poz. 
1271 i Nr 214, poz. 1806; z 2003r. Nr 80, poz. 717, Nr 162, poz. 1568, z 2004r. Nr 102, poz. 1055,  
Nr 116, poz. 1203, Nr 167, poz. 1759; z 2005r. Nr 172, poz. 1441, Nr 175, poz. 1457; z 2006r. Nr 17, 
poz. 128, Nr 181, poz. 1337; z 2007r. Nr 48, poz. 327, Nr 138, poz. 974, Nr 173, poz. 1218; z 2008r.  
Nr 180, poz. 1111, Nr 223, poz. 1458; z 2009r. Nr 52, poz. 420, Nr 157, poz. 1241; z 2010r. Nr 28, 
poz. 142 i 146, Nr 40, poz. 230, Nr 106, poz.675; z 2011 r. Nr 21, poz. 113, Nr 117, poz. 679, Nr 134, 
poz. 777, Nr 149, poz. 887, Nr 217, poz. 1281; z 2012 r. poz. 567) oraz § 4 ust. 1 Regulaminu Rady 
Miejskiej Tomaszowa Mazowieckiego stanowiącego załącznik nr 6 do Statutu Miasta Tomaszowa 
Mazowieckiego zatwierdzonego uchwałą Nr XXIV/185/2008 Rady Miejskiej Tomaszowa Maz. z dnia 
27 lutego 2008 r. w sprawie Statutu Miasta Tomaszowa Maz. (Dz. Urz. Woj. Łódzkiego z dnia  
10 kwietnia 2008r. Nr 110, poz. 1067; z 2009r. Nr 107, poz. 1069, Nr 217, poz. 1935) Rada Miejska 
Tomaszowa Mazowieckiego uchwala, co następuje: 

 
§ 1. 1. Powołuje się doraźną Komisję ds. internetu socjalnego Rady Miejskiej 

Tomaszowa Mazowieckiego, zwaną dalej „Komisją ds. internetu socjalnego”.  

2. Zadaniem komisji jest opracowanie koncepcji wsparcia rozwoju usług i sieci 

telekomunikacyjnej, a w szczególności w obszarze świadczenia usługi dostępu do internetu 

bez pobierania opłat na obszarze Miasta Tomaszowa Mazowieckiego. 

 

§ 2. W wyniku głosowania jawnego zwykłą większością głosów w skład doraźnej 

Komisji ds. internetu socjalnego wybrani zostali następujący radni: 

1. Krzysztof Barański. 

2. Arkadiusz Gajewski. 

3. Marek Kubiak. 

4. Łukasz Rzęczykowski. 

5. Tomasz Trzonek. 

6. Tomasz Wawro. 

 

§ 3. Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącemu Rady Miejskiej Tomaszowa 

Mazowieckiego. 

 

§ 4. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 
 

Za grupę radnych: 

 

 

Projekt uchwały zaopiniował pod względem prawnym: 



 

Tomaszów Mazowiecki, 12 wrzesnia 2012 roku 

 

Pan 

Stanisław Stańdo  

Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

Wnosimy o wprowadzenie do porządku obrad, wrześniowej sesji Rady Miasta projektu 

uchwały w sprawie powołania komisji doraźnej Rady Miasta ds. Internetu Socjalnego – w 

załączeniu. 

Zadaniem Komisji będzie opracowanie koncepcji wdrożenia na terenie miasta 

Tomaszowa nieodpłatnego dostępu do Internetu dla mieszkańców miasta oraz późniejszy 

monitoring początkowego okresu jego wdrażania i działania. W tym celu niezbędne jest 

odbycie szeregu konsultacji i analiz, w tym z służbami informatycznymi Prezydenta miasta, 

lokalnymi usługodawcami dostarczający Internet, analiza doświadczeń innych samorządów w 

przedmiotowym zakresie. 

Ponadto Komisja zajmie się szacowaniem kosztów realizacji przedsięwzięcia w kilku 

wariantach różniących się zasięgiem sieci, możliwości finansowych budżetu miasta oraz 

kosztów późniejszego administrowania systemem dostępu do Internetu, we współpracy z 

urzędem miasta. 

Efektem prac komisji doraźnej będzie koncepcja wdrożenia bezpłatnego 

„socjalnego” dostępu do Internetu dla mieszkańców miasta, dopasowana do lokalnych 

realiów i możliwości finansowych, którego parametry techniczne nie będą zagrażały 

funkcjonowaniu lokalnych przedsiębiorców. W związku z powyższym oraz znanymi 

wymaganiami UKE parametry bezpłatnego dostępu muszą być kompromisem między 

funkcjonalnoscią, kosztami wykonania i utrzymania oraz potrzebami. 

Poza bardzo istotną rolą udostępnienia Internetu najuboższym mieszkańcom miasta, 

którzy ze względów materialnych nie mogą zakupić usługi komercyjnej należy podkreślić 

rolę promocyjną proponowanego rozwiązania. Każdy turysta odwiedzający nasze miasto 

będzie mógł skorzystać z darmowego Internetu, a nasze miasto w materiałach promocyjnych 

umieszczając informacje na ten temat będzie budowało wizerunek miasta przyjaznego, 

nowoczesnego i atrakcyjnego inwestycyjnie. 

W związku ze skalą komplikacji problematyki bezpłatnego Internetu dla mieszkańców 

miasta, koniecznością odbycia szeregu konsultacji powołanie w tym celu doraźnej komisji 

jest uzasadnione. 

Pozostajemy z poważaniem radni popierający inicjatywę: 

 

 


